
Zápisnica zo stretnutia č. 3 
 
Téma stretnutia: Vzájomná diskusia o problémoch s buildom projektu, spoločná práca 

Dátum: 12. 10. 2017  

Čas: 10:00 - 13:00 

Miestnosť: 4.46 

Prítomní: Ing. Peter Kapec 

Bc. Martin Gašpar 

Bc. Bence Ligárt 

Bc. Michal Knapík 

Bc. Tomáš Krupa 

Bc. Miloslav Slížik 

Bc. Peter Marušin 

Bc. Marek Škriečka 
Priebeh stretnutia:  

● Snažili sme sa vzájomne si pomôcť s builnutím projektu 3dsoftviz.  

● Vedúci projektu nám radil ohľadom opráv v CMakeLists.txt 

● Úspešný build sa počas stretnutia podaril viacerým (Milo a Peťo), no ako problém sa 

ukázal cotire, ktorý nie je pod stálym vývojom a neustále aktualizácie viacerých 

knižníc (aktualizácia knižnice Qt bola vydaná dve hodiny pred začiatkom stretnutia) 

● Do budúceho stretnutia by bolo najlepšie, keby každý vedel projekt buildnúť a pustiť 

● Pripravujeme sa na buducotýžňnovú retrospektívu 

● Bol zriadený Slack na urýchlenie komunikácie medzi členmi tímu 

● Tasky sa budú nahadzovať už iba do TFS 


